
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 8 februari 2015

Aanwezig: Marie, Yanice, Kenny (vanaf 21:26), Sander Byl (vanaf 21:36), Lena (vanaf 21:34), Jens, Joni,
Anton(tot 21:43), Tom (vanaf 22:13), Simon, Stef, Fanne, Cedric, Kathleen (vanaf 22:39),
Michiel (vanaf 22:39) en Anne

Waarnemer: Quentin, Alexander, Bram Katelijne, Arne (vanaf 21:33) en Liselot

Verontschuldigd: Sander C

Afwezig: Sander Bel, Niels, Giel en Jeroen

De vergadering wordt geopend om 21:10 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

De medeling van de AKV wordt nog toegevoegd aan het verslag. Het verslag van de vorige vergadering wordt
goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Instructie muziekinstalatie online zetten Barteam nee
Mooie exploitaties maken Michiel ja
Maker kikkertafel zoeken Sander Byl nee
Brandblusser Materiaal ja
Waar moeten de vaten van het lustrumbier naartoe Cedric nee
Mailen voor evaluaties presesduo ja
Regenboog verven Michiel nee

Mededelingen

� Er zijn geen vergaderingen geweest. Voor StuRa is er een werkgroep opgericht om VVS te hervormen.
Vanuit elke faculteit wordt er hiervoor iemand gezocht. Als je interesse hebt ga naar OOR.

� Motie van wantrouwen tegen Pieter Put moet nog worden ingediend. Jens heeft opgezocht hoe dit moet.
Als wij de motie indienen, heeft Pieter Put het recht zich te verdedigen op de volgende LOKO AV.

� Scientica AKV: Vorig jaar heeft de scientica TD nog een boete gekregen van sabam, die is nooit betaald.
Die moeten we dit jaar dus nog betalen, het is een bedrag van 347 euro in totaal (dit wordt dus verdeeld
over de kringen).
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Last call winabar

Een paar bars geleden is er opgemerkt dat er nog pintjes werden uitgedeeld aan de laatste bargangers. Er is echter
nooit iets afgesproken hierover. Iedereen vind dat we daarvoor geen nieuw vat moeten aansluiten. De rede dat
barteam de mensen iets geeft op het einde van de bar, is omdat ze dan gemakkelijker weg gaan. Nu is de vraag
moeten de mensen die geen bier drinken maar bijvoorbeeld cola ook ies krijgen. De last call wordt ook niet iedere
week gedaan door barteam. Sommige vinden dat een pintje geven aan de mensen die zagen wel ok is, het gaat
meestal nog maar over 6 mensen. Dit kost ons toch bijna niets, aangezien Alma de hoeveelheid bier die nog over
is in een vat toch afschat. Een cola geven daarintegen kost ons wel geld. De cola is meestal voor de oude zak
Tim, maar die helpt vaak met het opruimen, dus barteam vind dit eigenlijk dan wel ok. We kunnen dan misschien
beter niets geven, dan is iedereen gelijk. Sommige mensen vinden dat we de mensen die niet werken en nuchter
zijn op de bar geen cola moeten geven. Dit is anders voor de laatste bar van het semester, dan kunnen we dat
wel doen. Op een bar dat er volgende week nog een bar is, is dit misschien niet nodig, aangezien het vat dan nog
bruikbaar is. Het is veel gemakkelijker voor barteam om de overgebleve mensen naar huis te sturen, zeker als er
nog weinig man staat. Er volgt een aanvaardbaarheidsrondje:

Niets aanvaardbaar 11 niet aanvaardbaar 0 onthouding 0
Alleen van het vat aanvaardbaar 10 niet aanvaardbaar 1 onthouding 0
Iedereen krijgt iets aanvaardbaar 5 niet aanvaardbaar 5 onthouding 1

Alles wordt aanvaard. Er volgt een stemming:

� Niets 5

� Alleen van het vat 15

� Iedereen krijgt iets 8

We geven dus enkel iets van het vat als er iets wordt gegeven, dus zeker niet uit de frigo’s.

Verdeelsleutel Scientica

Geos en Merkator willen de verdeelsleutel voor de toegangskaarten voor activiteiten aanpassen. In alle modellen
die zij hebben opgesteld verliezen wij kaarten. Maar misschien moet er toch een herverdeling komen. Het voorstel
van Cedric is om de verdeelsleutel voor de kaarten aan te passen naar de verdeelsleutel van het geld. Dan draagt
iedereen evenveel kosten als dat het kaarten krijgt. De shiften die moeten worden ingevuld werken nog anders.
Als de verdeel sleutel op deze manier wordt aangepast, verliezen we op 100 kaarten slechts 2 kaarten. Dit voorstel
van Cedric wordt goedgekeurd.

Evaluaties

Skireis

Het was awesome. Er waren heel wat problemen met skikot, maar Robin Goris heeft daar wel goed over gezaagd.
We hebben daardoor twee extra vaten gekregen voor de cantus. Drank was er genoeg, de apreski was niet echt
geweldig. Goris heeft zijn best gedaan. Sommige mensen hebben wel veel skidagen verloren en dit is niet zo
leuk. We zitten driejaar vast aan skikot, dus we moeten dit ook wel goed naar hen communiceren. De kamer van
Goris heeft de weg wel goed geleid, want dit was heel onduidelijk. Die van skikot deden bijna niets. Wina heeft
het overgenomen zodat het wel vlot verliep. Het was heel fijn, maar skikot heeft steken laten vallen. Gust had
aangeboden gekregen dat hij mocht draaien, dat is niet doorgegaan, omdat skikot dit niet goed had geregeld.
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Cultuurreis

Dit is eigenlijk vrij goed verlopen. Onze vlucht heen was op tijd. De koffer was wel 2 kilo te zwaar, hier hebben
we dan 20 euro voor betaald uit de onvoorziene kost. De boekjes zijn gesponsoord door de mama van Sander C.
Er was een iemand die niet meekon omdat hij geen geldig paspoort had, en daar te laat achter kwam. Het heeft
gesneeuwd op de laatste dag. Halve liters zijn nu de nieuwe valuta.

Komende activiteiten

Gokkersbar

Er is een miscommunicatie gebeurd bij de verantwoordelijken. We zijn van plan om de gokkersbar te verplaatsen,
want een bar met een groot concept is wel leuker als deze goed wordt uigewerkt. De gokkersbar wordt dus de
apreskibar. Bar bekijkt tegen volgende PV welke bar gaat wegvallen. Tegen morgen wordt er iets geregeld voor
de apreski bar, tekstje en begroting.

Sushi-workshop

Deze is donderdag om 19:00 uur. Inschrijvingen staan online het is voor 15 man. Er is een ruime grens gezet
omdat we liever minder vragen dan meer. Het tekstje is normaal doorgestuurd. De begroting komt later. Er was
weinig reacties op de matjes, dus we gaan het dan met twee samen laten doen. Zo’n matjes zijn ook niet duur,
dus kunnen we eventueel nog aankopen.

Practica openlesweek

Voor wiskunde wordt spelstrategie uitgelegd. Daar is een lokaal voor gereserveerd. Yasmine gaat dat regelen met
Kate, ze willen misschien ook Stijn Cambie om hulp vragen. Giel regeld dit voor informatica, hij heeft ook een
lokaal geregeld. Voor fysica is het moeilijk om aan de veiligheids voorschriften te voorzien. Dus dan hebben we
waarschijnlijk niets voor fysica. We kunnen nog een ’maak je raket’ workshop doen. Dit idee wordt doorgegeven
aan Claudia. Grafeen maken en dan de toepassingen hiervan zien wordt ook nog als mogelijkheid gegeven. Het is
misschien wat saai en duurt redelijk lang. Je ziet daar niets van behalve als je dat onderde microscoop kan leggen.
Je kunt er wel veel uitleg bij geven. Bram gaat uitzoeken of het haalbaar is om iets met grafeen te doen.

Cantus

Dit is in orde. De begroting wordt nog doorgestuurd. Farytail is het thema.

Eetstand cultuur

We gaan pasta maken, maccaroni met kaas en hesp, pasta pesto en pasta arrabiata. Er is gerekend op 80 cent en
we draaien plus 30, zodat we marge hebben met het eventueel slechte en koude weer. We gaan wachten tot de
herbegroting om te zien of we er meer geld in kunnen steken om eventueel de prijs te verlagen en toch rekening
te houden met het weer.

EJW bar

De begroting is iets te laat. Alexander heeft te veel geld voor zijn bar. We kunnen cocktails geven aan 50 cent.
Probeer ook een alcoholvrije cocktail te zien of geef gratis cola aan de eerstejaars die geen alcohol drinken. Er
gaan foto’s getoont worden. Bekijk hoe het scherm werkt in de alma. Ook zorgen dat je weet waar je de laptop
moet laten.
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Boekenfestijn

We gaan hier gewoon naartpe fietsen. We werken met inschrijvingen.

Verbroederingscantus

Die gaat door in Gent, winaliance gaat een tekstje uitwerken met vertrek uur uit Leuven. Kosten van verbroede-
ringscantus kan zijn dat we daar nog wat kosten in moeten steken. Liedjes worden gewoon voorbereid, we zien de
avond zelf wel.

Ouderdag

De brieven zijn verstuurd. De CW’ers bereiken we bijna niet, dit is deels opgelost door een tekstje in de winagenda
en op de site. Ook mond aan mond reclame maken en in de groep posten. Niet alle brieven zijn aangekomen.
Iedereen moet zich inschrijven. Er is nog niet veel man ingeschreven. Er moet nog eens worden gekeken naar het
aantal vaten en hoeveel man er wordt verwacht. Voor wiskunde hebben we twee proffen, Veys en Van Assche.
Voor informatica enkel Danny de Schrye. Voor fysica enkel Waelkens. We hebben voor informatica en fysica
slechts een prof gevonden die kan.

Schachtenconvent

Het lokaal is vastgelegd en bevestigd. Er is geen geld voor voorzien, gewoon wat frisdrank en bier verkopen aan
inkoopprijs. Er is ook een powerpoint. Dit komt in orde.

Update PR

Voor de jobfair zijn er nu 11 bedrijven die hebben bevestigd. Misschien nog meer maar dee andere van Scientica
vullen het lijstje niet aan, dus we hopen dat er daar nog een aantal van komen. De poster gingen ze in de lesvrije
week maken. Het infoboekje wordt gedrukt in kleur en de bedrijven kunnen hiervoor een teksjes schrijven. De
panelen moeten nog geregeld worden. Maak zeker op tijd reclame.
De sponsoring van bol.com gaat niet meer door, net voordat ze gingen tekenen is dat in het water gevallen. Ze
dachten dat de lezing gratis was, dit was een rede om het af te zeggen.

Update Lenteconcert

De zaal is in orde, het is niet in de PDS, maar ergens in gasthuisberg. We willen nog kijken voor MTS dat is een
mooiere zaal, maar we weten niet of dit beschikbaar is. Nu moet al de rest nog worden geregeld. De piano staat
niet standaard in de PDS, dus die kan ook in gasthuisberg worden gezet. Simon gaat dit nog expliciet navragen.
Ook gaat Simon op zoek naar de presentatoren en worden de artiesten gecontacteerd. We mogen de envelop van
de colruyt niet vergeten, daarmee krijgen we veel dingen gratis. Rector en decaan worden meestal ook uitgenodigd.

Mogelijksbezoek universiteit Delft

De TU Delft vroeg of we een rondleiding op de campus wilde geven. We hebben daar verder niets meer van
gehoord.
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Update media

We maken 700 euro winst op de ledentruien. We kunnen nu twee dingen doen, of we steken het in de pot, of we
geven het terug aan de mensen die een trui hebben gekocht. Er waren ook heel veel CWW’ers die een trui hebben
besteld en geen winalid zijn. We kunnen aan iedereen 5 euro terug geven dat is veilig. We beslissen dat iedereen
5 euro terug krijgt als hij/zij een trui komt halen.

Herbegroting

De exploitatie wordt overlopen:

� Openlesweek staat bij presesduo en staat bij cultuur, we zetten dit beter enkel bij cultuur.

� Er zijn vragen bij de putinbar en post 24urenbar. Het vat van de post 24urenbar wordt begroot bij sport,
waardoor de bar dan zogezegd verlies draaid. Ook de kerstnieuwjaarsbar is een vreemd bedrag. De facturen
van alma waren raar, we moeten misschien eens langs alma gaan hiervoor. Doopbar komt door het vat dat
bij schachtenmeester staat inbegroot. Bar bekijkt nog intern hoe ze beter kunnen communiceren over de
tellijsten.

� Michiel gaat nog eens horen over de subsidies, omdat deze zogezecht opnieuw fout zijn aangevraagd.

� Er kunnen best notities bij worden gezet als er subsidies zijn voor een activiteit.

� Er zat een klein foutje in kerstfeestje, kerstfeestje maakt 66 euro winst, de prijs van de alma is nog niet
inbegroot. Gak draait dan ongeveer 350 euro boven begroting. Voor de speeddate moet de prijs nog door
de helft, de andere helft moet naar KLA.

� Jaar-T-shirts en kalender draait verlies. De truien moeten nog in de begroting worden gezet.

� Pr is ook in orde. Ereleden en leden zitten bij leden op de exploitatie. De 1000 euro van Argenta moeten
we nog van beheerraad krijgen.

� Bij schaatsen zitten de subsidies daar nog bij.

We staan nu 1500 in de plus. Dit gaan we herverdelen, de voorstellen zijn:

� Oudenzakkencantus: 75 euro

� Harde schijf cudi, die is kapot aan het gaan, wij gebruiken die ook als backup server. Er moeten twee
schijven aan gekocht worden. Een door wina en een oor Scientica. Dit kost ongeveer 100 euro.

� Pasta eetstand: 30 euro

� Bar PC voor bar: 300 euro

� Extra uitstapje Mons: 50 euro

� Nieuwe bolderkar: 300 euro

� DE WINABAR: 290 euro extra

� Brandblusser: 80 euro

� Lenteconcert weggens het 30 jaar bestaan: 150 euro extra

� EJWbar: 35 euro extra

� Kosten verbroederingscantus vervoer: 40 euro

� Kosten verbroederingscantus: 40 euro
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� Mannen en vrouwendag: 100 euro extra

� Wina wiskunde olympiade kunnen we een gratis drankje gevem: 30 euro

� Sportbar: 50 euro

� Kalender semester 2: 20 euro extra

� een vaandelstok voor de 24 urenloop: 150 euro

� Warmhoudbakken op elektriciteit: 200 euro

� Frigo living: 100 euro

� Argenta receptie: 50 euro extra

We geven nu te veel geld uit, dus we gaan schrappen. We schrappen de vaandel stok, dit is enkel nodig tijdens
de 24urenloop, dus kan de volgende ploeg dit beter aankopen. We schrappen ook de warmhoudbakken, deze zijn
moeilijk te onderhouden, denk aan schimel op de BBQ roosters. We kunnen ze waarschijnlijk beter blijven huren.
Dit wordt morgen voorgelegd aan de AV. De bolderkar heeft net nieuwe banden gekregen, dus een nieuwe bolderkar
kopen is dan niet echt nodig. Ook het vervoer naar de verbroederingscantus is overbodig, iedereen kan dit beter
zelf betalen.
We gaan morgen op de AV de volgende herverdeling voorleggen:

� Oudenzakkencantus: 75 euro

� Harde schijf: 100 euro.

� Pasta eetstand: 30 euro

� Bar PC voor bar: 300 euro

� Extra uitstapje Mons: 50 euro

� DE WINABAR: 290 euro extra

� Brandblusser: 80 euro

� Lenteconcert: 150 euro extra

� EJWbar: 35 euro extra

� Kosten verbroederingscantus: 40 euro

� Mannen en vrouwendag: 100 euro extra

� Wina wiskunde olympiade: 30 euro

� Sportbar: 50 euro

� Kalender semester 2: 20 euro extra

� Frigo living: 100 euro

� Argenta receptie: 50 euro extra
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Varia

� Anne: ik ben bijna jarig

� Tom: ik ben donderdag de toren van Balen gaan aanvallen, dikke pret.

� Sander Byl: Tetten.

� Simon: op cultuurreis werden we aangesproken om naar het kabaret te gaan, dus wij deden alsof we gay
waren, toen zei die tsjech: ”but you can put one finger in for free.”

� Arne: ik ben ook bijna jarig.

� Kathleen: mensen met rolmatjes voor sushi mogen dit laten weten.

� Fanne: Familie Peelman heeft zetels op overschot. Ze hadden er twee, ze wisten niet goed hoe te vervoeren,
enkel de kleine. En Agogo.

� Stef: het is Plan Sjarel in de Albatros het thema is kermis.

� Cedric: de bedrijfsvoorstelling van argenta heeft als doelpubliek informatica studentne, ze voregen voor
ideen voor thema’s. Tot nu toe is mobiele toepassingen doorgegeven, als je nog ideeen hebt geef laat het
dan weten, dan kunnen we dat ook doorgeven. Herinnering leeggoed aan bar. Online evaluatie formulier,
deadline is volgende week woensdag. Dan komt er een evaluatie op de volgende PV, zit ook eens samen
met de post. Preseskwartiertjes komen er ook hopelijk snel aan. We hebben een mail van cite gekregen,
blijkbaar is er nachtlawaai van de winabar, er is één iemand die heeft geklaagd. We moeten ons geen zorgen
maken, maar misschien proberen lawaai te beperken. Ereleden brieven zijn ook nog niet verstuurd. Als de
ereledenbrieven niet ontvangen zijn tegen de volgende PV, dan geeft Cedric een vat.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Instructie muziekinstalatie online zetten Barteam 22-2-2015
Maker kikkertafel zoeken Sander Byl 22-2-2015
Waar moeten de vaten van het lustrumbier naartoe Cedric 22-2-2015
Regenboog verven Michiel 31-5-2015
Mooie exploitaties maken Michiel 31-5-2015
Nieuw datum gokkersbar barteam 22-2-2015
vertrek uur uitwerken Winaliance 20-2-2015
horen over subsidies Michiel 22-2-2015
Ereledenbrieven Cedric 22-2-2015
Frigo living aankopen Materiaal 30-3-2015
Bar PC Materiaal 30-3-2015

De vergadering wordt gesloten om 23:55 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 22 februari 2015 om 22:00 uur in Winaliving.
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